
I tidningen ”Mitt i Upplands-Bro” den 3:e mars 2020 finns en artikel med rubriken ”Nattsländans öde 

avgörs i domstol”. Där står bland annat ”… nattsländan som hotar bygget av 800 bostäder…”. 

Naturskyddsföreningen vill ge en med nyanserad bild av den beskrivningen. 

Vid remissförfarandet stödde varken Länsstyrelsen, kommunens bygg- och miljönämnd, eller vi i 

Naturskyddsföreningen förslaget att kulvertera Sätrabäcken. Det är då förvånande att kommunen 

struntade i dessa remissvar och nu överklagar Länsstyrelsens beslut, istället för att ändra planerna.  

Det går utmärkt att bygga bostäder i området MEN på ett annat sätt, detta hotar inte alls projektet. 

Förvånande är också att kommunen utan vidare kommentarer tycker beslutet från Länsstyrelsen är fel! 

Vid bäcken finns frodig trädvegetation och ett rikt fågelliv. Floran och faunan kommer att bidra till de 

boendes välbefinnande. Forskningen har konstaterat att vi människor mår bra av en rik och naturlig när-

natur och detta bidrar också till den biologiska mångfalden. 


